
Protokół Nr 14/2019 

z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 18 grudnia 2019 roku 
o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy 
ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad. 1 - Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XIV 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 - Stwierdzanie kworum.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista 
stanowi załącznik).

Ad. 3- Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.
11. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na

rok 2020 :
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 

wnioskami,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Konstancin-Jeziorna.



14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2020.

15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot 
mieszkaniowych według udziału własności należącej do Gminy Konstancin- 
Jeziorna dla zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Konstancinie -Jeziornie na rok 2020.

16. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego -  Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 
2020 r.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
stanowiącej działkę ewidencyjną numer 33 z obrębu 01-14 na nieruchomość 
stanowiącą działki ewidencyjne numer 36/1 oraz 36/2 z obrębu 01-14.

18. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
19. Korespondencja.
20. Rozpatrzenie skarg.
21. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że jako wnioskodawca wycofuje projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 33 z obrębu 01-14 na nieruchomość stanowiącą działki ewidencyjne 
numer 36/1 oraz 36/2 z obrębu 01-14 (nr 17 w porządku obrad).

Następnie Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że do Biura Rady 
wpłynęły 3 projekty uchwał przekazane przez Burmistrza na 7 dni przed sesją, tj.:

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 
roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków, jednocześnie 
wnioskując o wprowadzenie ww. projektu w punkcie nr 10 porządku obrad.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek 
i dokonała zmiany porządku obrad.

- projekt uchwały w sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 
Konstancin-Jeziorna na rok 2019/2020, jednocześnie wnioskując o wprowadzenie ww. 
projektu w punkcie nr 16 porządku obrad.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek 
i dokonała zmiany porządku obrad,

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych, jednocześnie wnioskując o wprowadzenie ww. projektu w punkcie nr 19 
porządku obrad.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek 
i dokonała zmiany porządku obrad.

Dalszych wniosków -  brak.



W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła 
następujący porządek obrad z ww. zmianami:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków.

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

12. Projekt uchwały w sprawcie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna 
na rok 2020 :

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,

b) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu.
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w W arszawie o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 

wnioskami,
e) głosowanie nad uchwałą budżetową.
13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.
14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Konstancin-Jeziorna.
15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2020.

16. Projekt uchwały w' sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 
Konstancin-Jeziorna na rok 2019/2020

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot 
mieszkaniowych według udziału własności należącej do Gminy Konstancin- 
Jeziorna dla zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Konstancinie -Jeziornie na rok 2020.

18. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 ścieków: dla 
samorządowego zakładu budżetowego -  Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Konstancinie-Jeziornie na 2020 r.



19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych.

20. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
21. Korespondencja.
22. Rozpatrzenie skarg.
23. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 - Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska powołała Komisję 
Uchwał i Wniosków w składzie: Anna Borowska, Renata Dąbrowska, Grzegorz Szewczyk.

Ad. 5 - Wystąpienia mieszkańców.

Pan Zygmunt Włodarczyk poprosił o informacje w sprawach:

- braku odpowiedzi na złożone w dniu 6 maja br. pismo w sprawie obwodnicy,

- artykułu w prasie dot. spotkania Burmistrza ze Starostą oraz Burmistrzem Gminy Wilanów,

- trasy tramwajowej do Wilanowa pytając cyt.: „gdzie są nasi ekolodzy?". Zauważył, że 
pomysł trasy tramwajowej jest przyszłościowy i należałoby go zrealizować szczególnie, że na 
terenie gminy występują wolne tereny, które można wykorzystać na ten cel,

- projektu budżetu, który Jego zdaniem jest projektem na trudne czasy. Zauważył, iż na wiele 
rzeczy przeznaczane są bardzo duże kwoty, natomiast na ochronę zdrowia tylko jeden milion 
złotych,

- ewentualnego kontrolowania ilości odbieranych przez firmę „Lekaro” śmieci.

Pani Danuta Bleszyńska - Przewodnicząca Rady Seniorów - wystąpiła w sprawie złożonych 
wniosków dot. zabezpieczenia środków finansowych na budowę w Konstancinie-Jeziornie 
Dziennego Domu Pobytu dla osób starszych i Klubu Seniora. Kolejna sprawa dot. 
komunikacji miejskiej i miejsc przesiadkowych dla wielu osób. Złożyła podziękowanie za 
umieszczenie spraw seniorów w projekcie budżetu. Poinformowała, że w dniu dzisiejszym 
złożyła nową, zmodyfikowaną propozycję Rady Seniorów do budżetu na 2020r., która dot. 
rozważenie możliwości adaptacji budynku przy ul. Sobieskiego z przeznaczeniem na Klub 
Seniora oraz zachowanie działki przy ul. Wareckiej na dzienny Dom Seniora.

Mieszkanka osiedla „ Efsam " zwróciła się z pytaniami dot:

- aktualnej sytuacji w sprawie projektu mpzp dla działki 6/3 z obrębu 03-23,

- tematyki spotkania Burmistrza z poseł Dominiką Chorosińską,

- parametrów oświetlenia ulicznego, które powinny być spełnione, aby mieszkańcy czuli się 
bezpiecznie (na przykładzie Cegielni oborskiej).
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Pan Sławomir Kamecki zabrał głos w sprawie dot. seniorów i lokalizacji Klubu Seniora. 
Stwierdził, że do dnia 7 stycznia 2020 r. można złożyć wniosek o rządowe środki związane 
z funkcjonowaniem Klubu Seniora. Dotacja wynosi około 200 zł miesięcznie na osobę. 
Poinformował, ze na obrzeżach Konstancina wybudowany został Dom Dziennego Pobytu dla 
seniorów i prowadzony jest nabór, trzeba jednak spełniać odpowiednie kryteria i uważa, że 
złym pomysłem jest, aby gmina znowu coś budowała, lepszym pomysłem jest, wynajęcie 
czegoś.

Pani Alicja Sobkow-Haber wystąpiła w sprawie nowych znaków' drogowych na ul. 
Głowackiego (od strony Kierszka). W związku z postawieniem znaku pierwszeństwa 
z bocznych ulic (Kabackiej, Kołobrzeskiej) nie można wyjechać. Zwróciła się z prośbą 
o zlikwidowanie tego znaku.

Burmistrz udzielał odpowiedzi na pytania po każdym wystąpieniu mieszkańca.

Ad. 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Radny Krzysztof Bajkowski wystąpił w sprawie braku podjazdu przy parkingu Ratusza dla 
osób niepełnosprawnych oraz ew. rozważeniu zamontowania przycisku dla 
niepełnosprawnych w celu ułatwienia otwierania drzwi wejściowych do Ratusza.

Radny W łodzimierz Wojdak zwrócił się z prośbą o szybką reakcję w ww. sprawie.

Radny Bogusław Komosa po raz kolejny zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie nielegalnych 
wysypisk przy drodze Bielawa-Okrzeszyn, Bielawa-Obórki oraz uprzątnięcie trzech działek 
w okolicach Hugonówki.

Ad. 7- Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Z pytaniami zwrócił się radny Bogusław' Komosa, na które odpowiedzi udzielił Burmistrz 
Kazimierz Jańczuk.

Ad. 8 - Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.

Brak pytań.

Ad. 9 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.

Skarbnik przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką do ww. projektu uchwały 
(BRM 460/2019)

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła głosowanie zmian, które wprowadza 
autopoprawka:

Dochody:

Dział 758 rozdz. 75802: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw'-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.
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Wydatki:

Dział 010 rozdz. 01010: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 400 rozdz. 40095: W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 600 rozdz. 60013: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 600 rozdz. 60014: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 600 rozdz. 60016: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 700 rozdz. 70005: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada 
Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 750 rozdz. 75023: W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 700 rozdz. 75095: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 852 rozdz. 85216: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 855 rozdz. 85501: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada 
Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji (na etapie bez autopoprawki).
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 174/V111/14/2019.

Ad. 10 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 
Z upływem roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Na pytanie radnego Bogusława Komosy odpowiedzi udzielił Burmistrz.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 175/YIII/14/2019.
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Ad. 11 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką dot. uchwały 
w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019. która spowodowała wprowadzenie zmian 
w ww. projekcie uchwały (BRM 460/2019).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji (na etapie bez autopoprawki).
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 176/YIII/14/2019.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 12 - Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na 
rok 2020:

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił autopoprawkę do ww. projektu uchwały (BRM 
462/2019).

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła głosowanie zmian, które wprowadza 
autopoprawka:

Dział 750 rozdz. 75023 (dochody): W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) 
Rada Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

Dział 758 rozdz. 75818 (wydatki): W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) 
Rada Miejska wprowadziła zmiany w ww. rozdziale.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska wprowadziła 
zmiany w załączniku nr 1 do ww. projektu uchwały.

b) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z wnioskami (wnioski stanowią załącznik).

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił projekt uchwały budżetowej wTaz z uzasadnieniem 
i materiałami informacyjnymi.
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c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał treść uchwały Nr Wa.460.2019 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2019 roku zawierającą 
pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekcie 
Uchwały Budżetowej na 2020 rok oraz pozytywną opinię w sprawie możliwości 
sfinansowania przewidzianego w projekcie uchwały na rok 2020 deficytu (BRM 458/2019).

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i glosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami.

Radny Bogusław Komosa- stwierdził, że projekt budżetu na 2020 rok uważa za nadmiernie 
ostrożny i oszczędny. Wydatki bieżące są na bardzo wysokim poziomie. Uważa, że są za duże 
w wielu rozdziałach. Natomiast wydatki inwestycyjne, które decydują o rozwoju gminy są 
bardzo niskie w stosunku do lat ubiegłych. W tym roku miała być realizowana przebudowa 
wielu dróg gminnych. Program ten został zminimalizowany. Z drugiej strony, na dzisiejszej 
sesji, zmniejszone zostały wydatki administracyjne z rozdziału 75095 do kwoty 426 tys. 
złotych, natomiast na rok 2020 zaplanowana jest suma lm ln. 402 tys. złotych. Z taką polityką 
trudno się pogodzić. Poza tym wydatki na terenach wiejskich są zbyt małe. Pomimo tego, w 
związku z tym, że niektóre wnioski radnych zostały uwzględnione, będzie głosował za 
przyjęciem tego budżetu. Ma nadzieję, ze w roku 2020 dokonanych zostanie wiele 
pozytywnych zmian odwrócenia panującego trendu i zwiększenie wydatków inwestycyjnych 
oraz wydatków na przebudowę dróg.

Radny K rzyszto f Bajkowski- w ramach wniosków, które były zgłoszone był także wniosek 
dot. harcerzy. Chodzi o wsparcie sprzętem tej prężnie rozwijającej się grupy. Zwrócił się 
z prośbą, aby radni pamiętali o potrzebach harcerzy. Kolejna sprawa dot. zwiększenia o 100 
tys. złotych kwoty przeznaczonej na wymianę pieców oraz dalszą możliwość jej zwiększania, 
jeżeli zainteresowanie wymianą pieców będzie wzrastało. Radny Krzysztof Bajkowski 
przedstawił tabelę sporządzoną przez radnego W łodzimierza Wojdaka dotyczącą kwot 
budżetów od 2003 r. (stanowi ona załącznik do protokołu).

Radny Włodzimierz Wojdak omówił w/w tabelę i stwierdził m.in.: wydatki bieżące rosną, 
natomiast wydatki majątkowe maleją. Zaobserwował również tendencję, iż od 2000 roku do 
2009 udział wydatków majątkowych w stosunku do wydatków bieżących rósł, osiągnął nawet 
108 % w 2009 roku, natomiast potem systematycznie z roku na rok malał. Zaproponował, aby 
na jednym  z posiedzeń Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw' Majątkowych omówić te 
tendencje.
Radny Andrzej Cieślawski - w imieniu Klubu Konstancin Jutra - poparł projekt budżetu na 
2020 rok łącznie z przedstawionymi wnioskami. Odnosząc się do wypowiedzi radnego 
Włodzimierza Wojdaka stwierdził, że należy liczyć się z tym, że wydatki bieżące będą 
rosnąć, gdyż im więcej inwestycji, tym ich utrzymanie droższe. Wydatki bieżące rosną także 
ze względu na oczekiwania coraz wyższego poziomu usług (np. w' sprawie oświetlenia). 
Trzeba się również zmierzyć z malejącymi dochodami, których największą częścią jest odpis



z PIT-u. Przy demografii jaka się rysuje ten odpis będzie malał, gdyż coraz mniej osób jest 
aktywnych zawodowo. Ten budżet jest budżetem dobrym na miarę możliwości.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk w kilku zdaniach przedstawił charakterystykę przedłożonego 
budżetu.

Radny Bogusław Komosa odniósł się do wypowiedzi Burmistrza. Burmistrz odpowiedział.

Radny Arkadiusz Głowacki -  w imieniu Komitetu Wyborczego Rodzin Konstancińskich - 
poparł projekt budżetu na 2020 rok.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła glosowanie wniosków:

Dział 700 rozdz. 70005: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska wprowadziła zwiększenie o 500 tys. złotych w ww. rozdziale.

Dział 710 rozdz. 71004: W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zmniejszenie o 25 tys. złotych w ww. rozdziale.

Dział 900 rozdz. 90013: W wyniku głosowania: za- 14, przeciw -1, wstrzymało się -2 Rada 
Miejska wprowadziła zmniejszenie o 60 tys. złotych w ww. rozdziale.

Dział 754 rozdz. 75412:

Radna Irena Śliwka zgłosiła wrniosek o zapis w punkcie 2 podpunktu , , f ’- zakup średniego 
samochodu bojowego dla OSP Słomczyn".

W punkcie tym wywiązała się dyskusja dot. ww. zapisu. Radni ustalili, że najpierw będą 
głosowane wnioski Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw' Majątkowych.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw -1, wstrzymało się -0 Rada Miejska przyjęła wniosek 
Komisji Budżetu, Inwestycje i Spraw Majątkowych o dodatnie w punkcie 2 podpunktu „ f -  
zakup średniego samochodu bojowego dla OSP” w tym rozdziale.

Dział 754 rozdz. 75412: W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada 
Miejska wprowadziła zmianę dot. dodatnia w punkcie 2 podpunktu „g”- „ zakup kamery 
termowizyjnej dla OSP Skolimów*' w tym rozdziale.

Dział 900 rozdz. 90005: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła zwiększenie o 100 tys. złotych w ww. rozdziale.

Dział 750 rozdz. 75075 pkt 1: W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -3 
Rada Miejska wprowadziła zwiększenie o 40 tys. złotych i dopisanie słów: ..koncepcja i plany 
wdrożenia sieci bezprzewodowej na terenie gminy” w' ww. rozdziale.

Dział 852 rozdz. 85295: W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska wprowadziła zwiększenie o 20 tys. złotych i dodanie jako ppkt 3 „ koncepcja i plan 
stworzenia w gminie Konstancin-Jezioma Domu Dziennego Pobytu Seniora" w ww. 
rozdziale.
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Dział 750 rozdz. 75075: W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1 wstrzymało się -0 Rada 
Miejska wprowadziła zwiększenie o 5 tys. złotych i dodanie w ppkt 2 po słowach: „i inne 
materiały promocyjne” słów: ..oraz księgi pamiątkowej z okazji: 30-lecia działalności 
Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina im. Stefana Żeromskiego" w ww. 
rozdziale.

Zmiany tekstowe:

Dział 710 rozdz. 71004: W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła w ww. rozdziale w wydatkach bieżących pkt 2 po słowach: „...now e mpzp" 
słów: ”w tym działek pomiędzy ul. W arszawską a Świetlicową oraz działek przy ul. 
Pułaskiego 4”.

Dział 710 rozdz. 71004: W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska 
wprowadziła w ww. rozdziale w wydatkach bieżących pkt 2 po słow ach:"...potrzebne do 
procedury planistycznej" słów: "w tym projektu poszerzenia ul. Ściennej w Bielawie” .

Radna Irena Śliwka podtrzymała wniosek o zapis w punkcie 2 podpunktu „ f '-  „zakup 
średniego samochodu bojowego dla OSP Słomczyn”.

Ponownie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni: Irena Śliwka, Grzegorz 
Szewczyk, Arkadiusz Głowacki, W łodzimierz Wojdak oraz Krzysztof Bajkowski, a także 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła uwagę, iż został zgłoszony wniosek formalny 
o zakończenie dyskusji, który nie był jeszcze głosowany. Wobec powyższego, 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wniosku formalnego radnej Alfredy Konopki o 
zakończenie dyskusji.

W wyniku głosowania: za- 10, przeciw'-3, wstrzymało się -2 Rada Miejska przyjęła ww. 
wniosek i zakończyła dyskusję.

W wyniku głosowania: za- 7, przeciw-8, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie przyjęła 
wniosku radnej Ireny Śliwka o dopisanie słowa: „...O SP  Słomczyn’' we wniosku o zakup 
średniego samochodu bojowego pożarniczego rozdz. 75412 pkt 2.

e) głosowanie nad uchwała budżetowa.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką i wszystkimi zmianami.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 177/YIII/l4/2019.

Ad. 13 - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.

Skarbnik Dariusz Lipiec omówił poprawki, które zostały spowodowane zmianami w uchwale 
budżetowej.
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Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę. Po przerwie wznowiono obrady.

W wyniku głosowania: za-13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz ze zmianami.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 178/YIII/l4/2019.

Ad. 14 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Konstancin-Jeziorna.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przedstawił ww/. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 179/Y1II/14/2019.

Ad. 15 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania N arkom anii Gminy 
Konstancin-Jeziorna na rok 2020.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.
Na pytania radnej Ireny Śliwki i Ignacego Gołębiowskiego odpowiedzi udzieliła Kierownik 
Magdalena Gołębiowska.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 180/VI11/14/2019.

Ad. 16 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 
Konstancin-Jeziorna na rok 2019/2020.

Kierownik Wydziału Oświaty. Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 181 /V III/l4/2019.

Ad. 17 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych 
według udziału własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu  
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie -Jeziornie na rok 2020.
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Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały wraz z autopoprawką dot. mylnie zapisanej ulicy siedziby Wspólnoty Mieszkaniowej 
w załączniku, której siedziba znajduje się przy ul. Anny W alentynowicz (a nie ul. 
Jaworskiego).
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywką opinię Komisji wraz z wnioskiem dot. poprawienia mylnie zapisanej 
ulicy siedziby Wspólnoty w treści załącznika (siedziba WM znajduje się przy ul. Anny 
Walentynowicz).
W zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw 
Komunalnych, radna Anna Borowska przedstawiła pozytywką opinię w/w Komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopopraw ką. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 182/VIII/14/2019.

Ad. 18 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedm iotowej z 
przeznaczeniem na dopłatę do 1 m 3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego -  
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2020 r.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
W zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw 
Komunalnych, radna Anna Borowska przedstawiła pozytywną opinię w/w Komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-l, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę. 
Komisja Uchw ał i Wniosków nadała jej numer 183/Y111/14/2019.

Ad. 19 - Projekt uch waty w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych.

Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 184/VIII/l4/2019.

Ad. 20 - Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.

Radni uznali powtórzenie tego punktu w porządku obrad (wcześniej w punkcie nr 6) za 
oczywistą pomyłką pisarską.
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Ad. 21 - Korespondencja.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że korespondencja przekazana została 
radnym mai Iowo. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w każdej chwili można zwrócić się do 
Biura Rady Miejskiej o udostępnienie korespondencji. Następnie poinformowała, że do Biura

Wierzbnowskiej (BRM 456/2019).

Ad. 22 - Rozpatrzenie skarg.

Zażalenie Pani M.N.M. na decyzję Burmistrza w sprawie odmowy przydzielenia 
kwaterunkowego lokalu mieszkalnego (BRM 451/2019).

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1, po zapoznaniu się z treścią 
zażalenia. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna uznała pismo za skargę i przekazała ją  do 
Komisji Skarg. Wniosków i Petycji w: celu zbadania.

Skarga Pana J.K. dot. funkcjonariuszy publicznych, urzędników Urzędu Miasta 
i Gminy Konstancin-Jeziorna dotycząca odstąpienia od obowiązku przekazania w 
formie papierowej wszystkich dokumentów oraz uzgodnień związanych z przebudową 
ul. Kołobrzeskiej w Konstancinie -Jeziornie (BRM 455/2019).

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych), po zapoznaniu się z treścią skargi Rada 
Miejska Konstancin-Jeziorna przekazała ją  do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu 
zbadania.

Ad. 23 - Zam knięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany.

Poinformowała, iż o terminie kolejnej sesji radni zostaną poinformowani w późniejszym 
terminie i zamknęła obrady XIV sesji o godz. 15.00.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziły:
Mariola Pietras 
Katarzyna Goral

Rady Miejskiej wpłynęło pismo firmy Sedno-lnvest sp. z o.o. dot. budowy przedłużenia ulicy

A g a ta  W ilczek :
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